
Z A P I S N I K 
 

 sastavljen 11.07.2024. godine na sjednici Općinskog vijeća Općine Breznica koja je 
održana u prostorijama Općine Breznica. 
 Sjednica je sazvana putem elektroničke pošte Pozivom KLASA: 024-01/24-01/04, 
URBROJ: 2186-23-01-24-1 od 01.07.2024. godine. 
 
 Sjednici su nazočni: 

1. Tomislav Ledinski, predsjednik Općinskog vijeća, 
2. Ivan Andrašek, potpredsjednik, 
3. Nikola Podoljnjak, potpredsjednik, 
4. Jadranka Bahlen, 
5. Petar Andrašek. 

 
Sjednici nisu nazočni vijećnici Ivana Lendl Trglačnik, Mario Marenčić, Nikolina 

Fišter i Stjepan Brglez, koji su opravdali svoj izostanak. 
 

 Ostali nazočni: 
1. Stjepan Krobot, načelnik Općine Breznica, 
2. Stjepan Šafran, pročelnik, 
3. Marko Futač, viši referent i voditelj zapisnika. 

 
 Sjednica se tonski snima putem snimača (aparat AVerMedia ExtremeCap 910), o 

čemu su vijećnici upoznati. 
 
Predsjednik Tomislav Ledinski otvara sjednicu u 18:00 sati i pozdravlja sve prisutne. 

Predsjednik konstatira da postoji kvorum za donošenje odluka i potvrđuje da su vijećnici 
primili materijale za sjednicu poslane putem elektroničke pošte. 

 
Predsjednik otvara raspravu o zapisniku sa sjednice Općinskog vijeća održane 

12.03.2024. godine. 
Primjedbi na zapisnik nema te se zapisnik prihvaća jednoglasno. 
 
Predsjednik otvara raspravu o zapisniku sa sjednice Općinskog vijeća održane 

19.04.2024. godine. 
Primjedbi na zapisnik nema te se zapisnik prihvaća jednoglasno. 

 
 Predsjednik Općinskog vijeća Tomislav Ledinski predlaže slijedeći 

 
D N E V N I   R E D 

 
1. Donošenje Odluke o izradi Prostornog plana uređenja Općine Breznica, 
2. Donošenje Odluke o usvajanju Izvješća o provedbi Plana ukupnog razvoja Općine 

Breznica za razdoblje od 2021. – 2030. godine za 2023. godinu, 
3. Odluka o prodaji poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Općine Breznica u naselju 

Breznica, 
4. Izmjene i dopune Odluke o cijeni, mjerilima upisa i financiranju programa Dječjeg 

vrtića Pčelica Bisag, 
5. Izmjene i dopune Odluke o sufinanciranju troškova boravka djece u dječjim vrtićima 

izvan područja Općine Breznica, 
6. Odluka o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi u 

neotuđivom vlasništvu Općine Breznica: 
 



- NC Podvorec – Stari grad u naselju Podvorec, 
- NC Bisag – Stari grad u naselju Bisag, 
- NC Bisag – groblje u naselju Bisag, 
- NC Bisag – groblje Pilko u naselju Bisag, 
- NC Jarek Bisaški – Štabi u naselju Jarek Bisaški, 
- NC Breznica – Pavlovići u naselju Breznica, 
- NC Tkalec Gornji u naselju Tkalec, 
- NC Tkalec – Brcković u naselju Tkalec, 
- NC Tkalec Donji u naselju Tkalec. 

7. Razno. 
 

 Dnevni red je prihvaćen jednoglasno. 
 

Toč. 1) 
Donošenje Odluke o izradi Prostornog plana uređenja Općine Breznica 

  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
obrazlaže da ove godine sve jedinice lokalne i regionalne samouprave kreću s izradama 
planova nove generacije. Općina Breznica je odabrala izradu potpuno novog Plana umjesto 
Izmjena i dopuna jer su već donesene tri Izmjene i dopune važećeg Prostornog plana uređenja 
Općine Breznica. Zainteresirani za proširenje građevinskog područja moći će podnijeti svoje 
zahtjeve u postupku izrade. Sama izrada u potpunosti će biti financirana u iznosu od 
29.875,00 € iz EU fondova kroz poziv Ministarstva prostornoga uređenja, graditeljstva i 
državne imovine. Procedura izrade Plana započela je donošenjem Prijedloga Odluke o izradi, 
zatim su se prikupila potrebna prethodna mišljenja na Prijedlog Odluke, a danas Vijeće treba 
donijeti samu Odluku o izradi. Očekuje se da će novi Prostorni plan uređenja Općine biti 
donesen u drugoj polovici sljedeće godine. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Odluke o izradi Prostornog plana uređenja Općine Breznica 
na glasanje. 
 
 Zaključak: Odluka o izradi Prostornog plana uređenja Općine Breznica je 
prihvaćena jednoglasno. 
 

Toč. 2) 
Donošenje Odluke o usvajanju Izvješća o provedbi Plana ukupnog razvoja 

Općine Breznica za razdoblje od 2021. – 2030. godine za 2023. godinu 
  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
obrazlaže da je Općina donijela Plan razvoja za razdoblje od 2021. – 2030. godine, te je 
potrebno za svaku godinu donijeti i Izvješće o izvršenju tog Plana. U Izvješću koje je 
dostavljeno vijećnicima navedeni su planirani i izvršeni projekti. U 2023. godini 
modernizirane su dvije ceste, a završen je i projekt modernizacije javne rasvjete. Također je 
započela izrada projektne dokumentacije za vrtić u Breznici i radovi na igralištu u Breznici. 
 Načelnik dodaje da je u 2023. godini pokrenut i projekt izrade dokumentacije za 
biciklističko-pješačku infrastrukturu na području Općine.  
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Odluke o usvajanju Izvješća o provedbi Plana ukupnog 
razvoja Općine Breznica za razdoblje od 2021. – 2030. godine za 2023. godinu na glasanje. 
 



 Zaključak: Odluka o usvajanju Izvješća o provedbi Plana ukupnog razvoja 
Općine Breznica za razdoblje od 2021. – 2030. godine za 2023. godinu je prihvaćena 
jednoglasno. 

 
Toč. 3) 

Odluka o prodaji poljoprivrednog zemljišta 
u vlasništvu Općine Breznica u naselju Breznica 

  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
pojašnjava da se radi o zemljištu koje je Općina naslijedila 2020. godine kao ošasnu imovinu 
od pokojnog Zvonka Fot. To je nekad bilo poljoprivredno zemljište, ali danas je šuma i 
predstavlja samo teret Općini. Općini se javio zainteresirani kupac koji bi to zemljište očistio i 
doveo u funkciju za svoj OPG. Vlasništvo nad zemljištem također nije čisto jer postoje i 
suvlasnici, ali to će rješavati sam kupac. Općina je izradila elaborat po kojem je vrijednost 
zemljišta procijenjena na 1.220,00 €, što će biti i početna cijena u natječaju za prodaju 
zemljišta. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. 
 Potpredsjednik Vijeća Ivan Andrašek smatra da je dobro da se Općina riješi tog 
zemljišta i da je netko uopće zainteresiran za to. Ne vjeruje da će se još netko javiti na 
raspisani natječaj. 
 Nema drugih pitanja ili primjedbi od strane vijećnika te predsjednik daje prijedlog 
Odluke o prodaji poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Općine Breznica u naselju Breznica 
na glasanje. 
 
 Zaključak: Odluka o prodaji poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Općine 
Breznica u naselju Breznica je prihvaćena jednoglasno. 

 
Toč. 4) 

Izmjene i dopune Odluke o cijeni, mjerilima upisa i financiranju programa 
Dječjeg vrtića Pčelica Bisag 

  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
objašnjava da je trenutna ekonomska cijena vrtića 292,00 €, od čega roditelji plaćaju 132,00 
€, a Općina sufinancira 160,00 €. Nakon povećanja plaća i cijena prehrane ova ekonomska 
cijena je daleko premala te Općina sada plaća vrtiću dodatnih 6.000,00 do 7.000,00 € 
mjesečno, uz iznos sufinanciranja cijene vrtića roditeljima. Ostali vrtići u okolici su već 
povećali svoje cijene, Ljubešćica na 480,00 €, a Varaždin na 500,00 €. Prijedlogom Izmjena i 
dopuna koji je dostavljen vijećnicima ekonomska cijena vrtića bi se podigla na 390,00 €, od 
čega bi roditelji plaćali 150,00 €. Ali, nakon slanja tog prijedloga Izmjena i dopuna izračunato 
je da ni ta ekonomska cijena neće biti dovoljna za potpuno pokrivanje troškova rada vrtića po 
planiranom usklađenju plaća djelatnika s plaćama u osnovnom školstvu. Stoga, ako je Vijeće 
suglasno s time, novi prijedlog bi bio povećanje ekonomske cijene vrtića na 420,00 €, od čega 
bi roditelji plaćali 150,00 €, odnosno 120,00 € za drugo i svako slijedeće dijete upisano u 
vrtić, a ostatak bi pokrivala Općina. 
 Vijećnica Jadranka Bahlen postavlja pitanje koliko roditelji plaćaju u drugim vrtićima? 
Pročelnik odgovara da u Ljubešćici roditelji plaćaju 160,00 € za vrtić. Jadranka Bahlen pita da 
li bi bilo bolje podići i našu cijenu za roditelje na 160,00 € sada ako ćemo morati opet dići 
cijenu na jesen? Pročelnik odgovara da to neće biti potrebno ako se ekonomska cijena sada 
postavi na 420,00 €. 
 Pročelnik dodaje da je povećanje plaća važno za zadržavanje odgojiteljica za novi 
vrtić u Breznici, osobito sada kad svi grade nove vrtiće. Jadranka Bahlen, načelnik, pročelnik 
i potpredsjednik Ivan Andrašek sudjeluju u raspravi o gradnji novih vrtića. Ivan Andrašek 
dodaje da je bitno da nema drastičnog povećanja cijene za roditelje. 



 Načelnik dodaje da će ove cijene vrijediti od 01. rujna 2024. godine. Vanjskim 
korisnicima će bitno skočiti cijena vrtića, ali to je problem njihovih općina. 
 Nema drugih pitanja ili primjedbi od strane vijećnika te predsjednik daje izmijenjeni 
prijedlog Izmjena i dopuna Odluke o cijeni, mjerilima upisa i financiranju programa Dječjeg 
vrtića Pčelica Bisag s ekonomskom cijenom vrtića od 420,00 € na glasanje. 
 
 Zaključak: Izmjene i dopune Odluke o cijeni, mjerilima upisa i financiranju 
programa Dječjeg vrtića Pčelica Bisag su prihvaćene jednoglasno. 
 

Toč. 5) 
Izmjene i dopune Odluke o sufinanciranju troškova boravka djece u dječjim vrtićima 

izvan područja Općine Breznica 
  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
obrazlaže da se ovi prijedlogom sufinanciranje roditeljima koji koriste usluge vanjskih vrtića 
povećava sa 120,00 € na 150,00 €. Većina tih roditelja koriste usluge igraonice u Šćepanju, 
gdje je cijena 300,00 €. Ovim prijedlogom bi se stoga cijena koju plaćaju ti roditelji uskladila 
s cijenom koju plaćaju roditelji u Dječjem vrtiću Pčelica Bisag. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Potpredsjednik Ivan Andrašek 
pita koliko plaćaju roditelji čija djeca su upisana u vrtiće u Zelini i da li bi bilo bolje da 
Općina sufinancira postotak ekonomske cijene. Pročelnik odgovara da Zelina ima niže cijene 
vrtića zbog znatnog financiranja od strane Grada, te i naši roditelji plaćaju manje tamo. 
 Pročelnik dodaje da će ovu Odluku biti potrebno staviti van snage po otvaranju novog 
vrtića u Breznici, budući da će se tada sva djeca moći upisati u vrtić na području Općine. S 
time se slažu predsjednik i potpredsjednik Ivan Andrašek. 
 Vijećnik Petar Andrašek postavlja pitanje da li i ove Izmjene i dopune vrijede od 01. 
rujna, a pročelnik odgovara potvrdno. 
 Nema drugih pitanja ili primjedbi od strane vijećnika te predsjednik daje prijedlog 
Izmjena i dopuna Odluke o sufinanciranju troškova boravka djece u dječjim vrtićima izvan 
područja Općine Breznica na glasanje. 
 
 Zaključak: Izmjene i dopune Odluke o sufinanciranju troškova boravka djece u 
dječjim vrtićima izvan područja Općine Breznica su prihvaćene jednoglasno. 

 
Toč. 6) 

Odluka o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi u 
neotuđivom vlasništvu Općine Breznica 

  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
podsjeća da Općina sređuje nerazvrstane ceste tako da se ucrtava stvarno stanje u katastar i 
ceste se upisuju na Općinu. Pročelnik objašnjava točno o kojim cestama se radi na današnjoj 
sjednici. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. U raspravi sudjeluju pročelnik, 
načelnik, potpredsjednik Ivan Andrašek i vijećnica Jadranka Bahlen. 
 Nema drugih pitanja ili primjedbi od strane vijećnika te predsjednik daje prijedloge 
Odluka o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi u neotuđivom 
vlasništvu Općine Breznica na glasanje. O svim prijedlozima Odluka u ovoj točci dnevnog 
reda glasati će se odjednom. 
 
 Zaključak: Odluka o proglašenju komunalne infrastrukture NC Podvorec – Stari 
grad javnim dobrom u općoj uporabi u neotuđivom vlasništvu Općine Breznica je 
prihvaćena jednoglasno. 
 



 Zaključak: Odluka o proglašenju komunalne infrastrukture NC Bisag – Stari 
grad javnim dobrom u općoj uporabi u neotuđivom vlasništvu Općine Breznica je 
prihvaćena jednoglasno. 
 
 Zaključak: Odluka o proglašenju komunalne infrastrukture NC Bisag – groblje 
javnim dobrom u općoj uporabi u neotuđivom vlasništvu Općine Breznica je prihvaćena 
jednoglasno. 
 
 Zaključak: Odluka o proglašenju komunalne infrastrukture NC Bisag – groblje 
Pilko javnim dobrom u općoj uporabi u neotuđivom vlasništvu Općine Breznica je 
prihvaćena jednoglasno. 
 
 Zaključak: Odluka o proglašenju komunalne infrastrukture NC Jarek Bisaški – 
Štabi javnim dobrom u općoj uporabi u neotuđivom vlasništvu Općine Breznica je 
prihvaćena jednoglasno. 
 
 Zaključak: Odluka o proglašenju komunalne infrastrukture NC Breznica – 
Pavlovići javnim dobrom u općoj uporabi u neotuđivom vlasništvu Općine Breznica je 
prihvaćena jednoglasno. 
 
 Zaključak: Odluka o proglašenju komunalne infrastrukture NC Tkalec Gornji 
javnim dobrom u općoj uporabi u neotuđivom vlasništvu Općine Breznica je prihvaćena 
jednoglasno. 
 
 Zaključak: Odluka o proglašenju komunalne infrastrukture NC Tkalec – 
Brcković javnim dobrom u općoj uporabi u neotuđivom vlasništvu Općine Breznica je 
prihvaćena jednoglasno. 
 
 Zaključak: Odluka o proglašenju komunalne infrastrukture NC Tkalec Donji 
javnim dobrom u općoj uporabi u neotuđivom vlasništvu Općine Breznica je prihvaćena 
jednoglasno. 

 
Toč. 7) 
Razno 

 
 Načelnik upoznaje Vijeće s novostima od posljednje sjednice. Općina je krenula u 
postupak izrade novog Prostornog plana. Objavljen je natječaj za izradu projektno – tehničke 
dokumentacije za biciklističko – pješačke staze, a sa sutrašnjim danom će biti objavljen i 
natječaj za izgradnju novog vrtića u Breznici. Općina je uštedjela određena sredstva za projekt 
vrtića, ali moguće je da će biti potrebno osigurati i kratkoročnu pozajmicu da bi se uspješno 
proveo ovaj projekt. Nedavne oborine također su prouzročile velike štete na nerazvrstanim 
cestama. 
 Pročelnik dodaje da se Općina već treću godinu zaredom javila na poziv Ureda za 
demografiju i mlade s projektom uređenja igrališta Dječjeg vrtića Pčelica Bisag. Projekt 
Općine opet nije prihvaćen za sufinanciranje, iako su općine i gradovi kojima do sada nisu 
sufinancirani projekti pri ocjenjivanju trebali dobiti dodatne bodove. Smatra da je Općina 
ovime zakinuta. Načelnik dodaje i da se isto dogodilo pri dodjeli sredstava za ublažavanje 
posljedica od prošlogodišnje elementarne nepogode. U raspravi sudjeluju pročelnik, načelnik, 
potpredsjednik Ivan Andrašek i vijećnica Jadranka Bahlen. 
 
 
 



 Načelnik poziva sve vijećnike na svečanu sjednicu koja će se održati u petak 19. srpnja 
i moli ih da jave ako ne mogu biti prisutni. Obavještava i Vijeće o problemima u vezi 
korištenja županijskog šatora. Šator je bio obećan i upisan u raspored korištenja, ali je sad 
javljeno da ga neće imati tko postaviti. Također smatra da nije korektno da samo postavljanje 
županijskog šatora košta više nego najam i postavljanje drugog šatora od privatnika. Vijećnica 
Jadranka Bahlen obavještava da će županija refundirati troškove najma šatora vatrogascima. 
Jadranka Bahlen i načelnik raspravljaju na ovu temu. 
 
  
 Dovršeno u 19,30 sati. 
 
 
KLASA: 024-01/24-01/04 
URBROJ: 2186-23-01-24-2 
U Bisagu, 11.07.2024. 
 
 
 Voditelj zapisnika     Predsjednik Općinskog vijeća 
     Marko Futač             Tomislav Ledinski 


